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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ ZÁPIS JEDNÁNÍ KOMISE PRO POSOUZENÍ NABÍDEK NA 

POSKYTNUTÍ INVESTIČNÍHO ÚVĚROVÉHO RÁMCE ZE DNE 18. 11. 2021, OD 8.30 HOD  

Datum a místo konání: 18. 11. 2021, 8.30 hod. v kanceláři starosty města  
(jednání komise proběhlo online prostřednictvím aplikace ZOOM)  
 
Přítomni: Ing. Filip Ulík, Ing. Milan Majer, Ing. Lucie Baslová, Bc. Jakub Nekolný, Ing. Šárka Jedličková 
Hosté: Mgr. Tomáš Klinecký, Alena Jelínková 
Omluveni:  
Zapsal: Mgr. Klinecký 

 

Jednání komise započalo v 8.30 hod. 

 

Bc. Nekolný: zahájil jednání, přivítal přítomné a konstatoval, že na základě usnesení zastupitelstva 
města č. 72 / 2021 ze dne 22. 9. 2021 byly osloveny tři bankovní ústavy (KB, ČS a ČSOB) s výzvou 
k podání nabídek pro poskytnutí investičního úvěrového rámce. Termín pro podání nabídek byl 15. 
11. 2021. V tomto termínu dorazila jedna nabídka, a to nabídka Komeční banky, a.s. na částku 150 
mil. Kč, která byla členům komise rozeslána emailem před dnešním jednáním. S ohledem na to, že 
došlá nabídka není ve shodě se zadávací dokumentací, navrhuje poptávku zrušit a vyhlásit znovu 
s upravenými podmínkami. 

Mgr. Klinecký: pokud se komise rozhodne dát toto doporučení, připravíme materiál pro radu a 
zastupitelstvo města s tím, že by došlo k úpravě podmínek a poptávka by byla vyhodnocena na 
dalším jednání zastupitelstva, které je plánováno na 9. 2. 2022.     

Ing. Baslová: Upozorňuje na články 6. 2., 8.1.2 a 8.1.3. smlouvy o úvěru, která je součástí podané 
nabídky. Nabídka neodpovídá zadání. Dále konstatuje, že město bude povinno platit úroky po celou 
dobu, než načerpá celou výši úvěru. Vznáší dotaz, proč jde město touto cestou investičního 
úvěrového rámce a nikoli cestou úvěru na každou jednotlivou akci. Investiční úvěrový rámec není dle 
jejího názoru výhodnějším řešením. Dotazuje se, zda je dokončen seznam investičních akcí zmíněný 
v čl. 8. 1. 3. 
 
Proběhla další diskuse o podmínkách obsažených v nabídce a návrhu smlouvy o úvěru. 
 
Ing. Majer: souhlasí se zrušením a novým vyhlášením poptávky. 
  
Ing. Ulík: souhlasí se zrušením a novým vyhlášením poptávky. Informace bude rovněž předložena na 
pondělní (22. 11. 2021) jednání finančního výboru k projednání. Finanční výbor může navrhnout další 
postup.   
 
Závěr: 
Komise doporučuje poptávku na poskytnutí investičního úvěrového rámce a po projednání úpravy 
podmínek obsažených v zadávací dokumentaci vyhlásit znovu.  
 
Jednání skončeno 9.00 hod. 


